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Iakwe CMI Community, 

 

We are aware of concern expressed on social media and elsewhere regarding the impact of a 

recent executive order freezing US grants and loans. CMI is happy to share that this freeze does 

not affect Title IV funds, which means that our students will be able to receive their Pell grants 

as usual.  

 

A federal judge has also temporarily halted the executive order, so for now other programs are 

not impacted. We will continue to monitor the situation in collaboration with other educational 

organizations and associations. 

 

[Marshallese Translation] 

Jej meḷeḷe bwe ilo tōre in ewōr liṃotak im menin kōnono ko rej waḷọk ilo social media ko im 

ijoko jet ikijjien executive order eo jān kien eo an Amedka ñan kabōjrak an diwōjḷọk ṃani in 

jipañ ko ñan laḷ ko ilikin, eḷaññe wāween in ejelōt ṃani in jipañ ko tok jān US ikijjien grant ko 

im loan ko. CMI ej ṃōṇōṇō in karoñ aolep ke wāween in ejjab jelōt Title IV fund ko, meḷeḷein 

bwe jāān in jipañ in an ri-jikuuḷ jān Pell grant enaaj wōnṃaanḷọk wōt. 

Juon ri-ekajet an kien eo an Amedka eṃōj an kabōjrak executive order in iuṃwin jidik iien, kōn 

men in ilo tōre in ejjab jelōt būrookraaṃ ko jet. Jenaaj wōnṃaanḷọk wōt ilo ad jerbal ippān jikin 

jeḷāḷọkjeṇ ko jet ekoba doulul ko ñan etale jekjek in ñe enaaj wōr oktak iuṃwin raan kein ṃaan 

ḷọk. 

 

 


